

**Referat styremøte 5.mai 2009**

Til stede: Hovedstyret: Jarle Århus, Dagfinn Vemmelvik, Helge Omdal, Frank Ove Ødegård og Gry K. Vatnedalen, Øystein Skisland
Ungdomsutvalget: Svein Jåtun
Gjester: Janne Lise Hommen, Geir Roland

Sak 16-09. Gjennomgang av forrige referat.

Skjedd siden sist: Jarle har ikke handlet inn gavepremiene ennå. SJ har laget brukermanualer på oppstarten av elektronikken. FOØ jobber enda med leasinga. JÅ har fått dugnadslister og forespørsel sendes ut til våre medlemmer. 17.mai er i rute. Samarbeid med pistolgruppa. Skytterlaget betaler halvparten av alarmkostnader fra 1.4.2009. Grasrotaandelen, Helge jobber med dette, er en stor oppgave. Elektronikkbane innendørs, hva skjer med ny hall, kanskje 2010. Forsikringer, ikke noe er gjort siden sist. Pokaler og stevner er ok, kun gravering som gjenstår. GR sjekker opp pokalskap. Statutter for internskyting ligger på hjemmesiden vår. Interne regler er ok. DV sjekker ut den nye ammo forhandleren i Sørlandsparken. GKV sjekker med Gildefondet om det er noe der nå, søke inn en delsum på en ny Sauer.

Sak 17-09. Landskytterstevnet 2009.

Skjema for dugnadstider sendes ut til våre medlemmer denne uke. Det avholdes et informasjonsmøte på Stemtjønn torsdag den 14.mai kl 18.00. Aldersgrense for å gjøre dugnadsarbeid på LS ca 13-14 år. Premier på LS – GR informerte om behovet for gavepremier. Det trengs 50 stk gavepremier, helst i form av rene penger. Gavekort på landsdekkende kjeder går også, 300-500 kroner. Det trengs også sponsorer til programmet på LS, kr 2000 pr side. Det må inn 20 sider for å få dekket kostnadene.

Sak 18-09. 17.mai 2009.

17.mai er i rute. Programmet leveres ut nå i helgen. Det må fremdeles inn en del småpremier til barnekonkurransen, f.eks strøartikler.

Sak 19-09. Evaluering Greipstadstevnet 2009.

Alle ansvarlige møtte som de skulle, eller hadde skaffet stedfortreder. Det er kommet inn gode tilbakemeldinger på stevnet. 208 deltakere. Ble enighet om å stoppe webpåmeldingen i god tid før første skytekveld. Vi setter ikke inn annonse i Fevennen på dette neste gang. Det må lages arbeidslister også til den kvelden egne skyttere skal skyte.



Standplassleder gjør ev endringer direkte på standplass, f.eks for sene skudd. Staaans gjelder før elektronikk.

Sak 20-09. Veien til Stemtjønn.

Kommunen eier 50% av denne. Hvem i veilaget kan ta tak i dette?

Sak 21-09. Toalett skytterhus.

Det må lages et kostnadsoppsett for toalettet på skytterhuset. Forslag på å bygge det bak huset, som i en bod. Gjøre boden stor nok til å kunne ha litt lagerplass der. Må få til et håndvasksystem. For eksempel tank med pedalpumpe.

Sak 22-09. Ammunisjonsbunker.

DV sjekker med Enok. Mulighet for å få ei dør fra Heimevernet. Det må være to dører inn til bunker. Betong skall rundt med dobbel armering. Foreslått plassering av denne bak skytterhuset, i forbindelse med toalettet. Pga tyngden bør denne ikke plasseres nede ved skyttergravene, pga faren for å sige. Kostnadsoverslag på bunker sjekkes av FOØ og DV.

Sak 23-09. Eventuelt.

Vi har fått et videokamera av Erling Øvland. Dette skal brukes internt på treninger og på turer/stevner. Anders Hommen tar på seg ansvaret foreløpig. SJ lager en perm med alle brukermanualene og DV og JÅ blir 'forsøkskaniner' på å se om dette virker.

Mottatt brev fra Kr.sand Garnison Pistolgruppa, hvor de informerer at de har litt sagt opp som leietakere på pistolbanen på Stemtjønn.

Cuplag: Det meldes på 5 seniorlag à 4 skyttere, og 4 juniorlag à 4 skyttere. Oppmenn for seniorlagene: A – Alf Ola B - Geir Roland C- Dagfinn Vemmelvik D- Øystein Skisland E - ? Juniorlaget oppmenn ordnes av juniorlaget.

Det må føres en logg på elektronikkanlegget. Alle som registerer feil skal føre denne opp, alle som reparerer noe skal føre dette opp. Hver minste feil MÅ loggføres.

Ref. Gry K. Vatnedalen